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Bestyrelsesmøde Jollen/Staget 
Tirsdag den 06.08.2024 - kl. 19.00 i Fælleshuset 
 
 
 

Til stede  
       Mia Vergo 
       Henrik Dencker  
       Kirsten Aunel (Kirsten) 
       Kirsten Kofoed (KiKo) 
       Lars Lindgaard-Jensen 
       Jørgen K. Hansen 
       Thomas Høgh Hyllested (kom ikke med via Teams pga. tekniske problemer) 
 
 

Referat 
 
Plan med arbejdsopgaver. 

• Status over vores indbyrdes arbejdsopgaver. Vi gennemgik vores aktuelle, 
løbende og afsluttede opgaver. 
 

 
Bygningsgruppen. 

• Der er nu udarbejdet et dokument med de emner, som vi gerne vil have, 
bygningsgruppen arbejder med. Bestyrelsen ønsker, at bygningsgruppen 
kommer med indstillinger til opdaterede regler, som kan blive besluttet i 
nærmeste fremtid.  
Bygningsgruppens medlemmer (se hjemmesiden) holder møde den  
19. august i fælleshuset.  
 
 

Haverne og de grønne områder. 
• Vi diskuterede vores haveplan samt de ekstra opgaver, vi ønsker at få 

iværksat. Vi aftalte at drøfte den ønskede tidsplan med Lasse. 
Næste havedag bliver den 13. oktober kl. 9.30. 

 
 

Tennis/petanque søndag den 25. august 2024. 
• Husk tilmelding senest den 14. august – dagen er beskrevet i nyhedsbrevet på 

hjemmesiden. 
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Jubilæumsfest 10. maj 2025. 
• Der er nedsat et festudvalg: Kim - Jollen 23, KiKo - Jollen 41, Henrik - Jollen 63, 

Birgit - Jollen 75, Lene - Jollen 83, Merete - Jollen 89.  
 

 
Atter uro ved børnehaven i Staget.  

• Lars Lindegaard-Jensen vil rykke Helsingør Kommune for aftalen om, at 
hækken skal klippet ned. Der er stadig en masse larm og affald, så vi håber, at 
bedre indkig vil minimere problemet. 

 
 

Gårdhavehusene og fællesarealer. 
• Vi gennemgik de mulige løsninger i forhold til at få nogle aftaler/ændringer 

efter de nye regler om privat brug af fællesarealer. 
 

 
Eventuelt. 

• Vores veje er i meget dårlig stand. Belægningerne er utrolig ujævne, og ved 
ristene er der huller. I bestyrelsen vil vi gerne informeres af hvem der måtte 
opdage nogle af disse problemer, så vi kan tage handling på det. 

 
• Kloakrørenes stikledning er nogle steder i meget dårlig stand. Det er blevet 

opdaget i forbindelse med, at der flere steder i bebyggelsen har været 
kloakproblemer. Her har man, via kamera, kunnet se tilstanden på rørene. De 
oprindelige rør, som er af asfalt, kan udvikle ”blister” og i værste fald lukke 
rørene helt.  
En husforsikring med funktionsnedbrud, på en sådan skade, kan være en god 
ide. For at afhjælpe problemet anbefales det også, at vi ofte bruger det store 
toiletskyld. 

 
 
Næste møde. 

• Tirsdag den 10.09.2024 - kl. 19.00 i Fælleshuset 
 

 
 

For referat  
Kirsten Aunel 

 


